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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lehet tudni a ügyeleti rendszer budapesti 
átállásáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az Országos Mentőszolgálat főigazgatója a napokban arról beszélt, hogy a következő hónapokban
Budapesten is be kívánják vezetni az országos szinten már elindított, új ügyeleti rendszert.
 
Bár  a  rendszert  kormányzati  körökben  sokan dicsérik,  és  egy korábbi  kormányinfó  alkalmával
Gulyás  Gergely  is  arról  beszélt,  hogy  bevált  az  új  ügyeleti  rendszer,  gyorsabb  és  jobb  lett  a
színvonal,  azonban a helyzet nem tűnik egységesen ennyire sikeresnek. Számos helyen jelentős
anomáliák,  problémák  tapasztalhatóak  elérhetetlen  ügyintézőktől  kezdve  a  túl  kevés  ügyeleti
pontig. Pont Pest vármegyében történt meg, hogy a szentendrei ügyeletre egyedül 100 ezer beteg
jutott.
 
Budapest lélekszámát és területét tekintve is különbözik az ország többi részétől, sokkal nagyobb
népesség  él  sokkal  kisebb  területen,  ez  pedig  azt  jelenti,  hogy  a  szentendereihez  hasonló
aránytévesztés sokkal több embert fog sokkal negatívabb mértékben érinteni, sokkal több ember
egészségét veszélyezteti még akkor is, ha adott esetben Budapesten több ügyeletes kórház található.
 
Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Az országos átlaghoz képest, az eddig gyűjtött tapasztalatok alapján sikerült-e jobban 
megtervezniük az ügyeleti átállást, mint az ország megyéiben, hogy az országos szinten 
tapasztalt, rendszerszintű hibákat sikerüljön kiküszöbölni?

2. Egyeztettek-e a Főpolgármesterrel, a Fővárosi Közgyűléssel, illetve a budapesti 
kerületekkel az átállásról?

3. Egyeztettek-e a budapesti orvosokkal az átállásról? Ez különösen fontos, hiszen Győr-



Moson-Sopron megyében láthatóvá vált, hogy a rosszul kivitelezett reformjuk azzal is 
járhat, hogy egyes területeken egyetlen orvos sem írja alá az új ügyeleti szerződést.
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